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Kære Jesper Tinghuus, 
  
Vi har talt samme tidligere omkring linieføringen ved Silkeborg. I dag har jeg forsøgt at fange dig et par 
gange i løbet af dagen, men du har enten siddet i mødet eller været optaget af andet.  
  
Jeg har forsøgt at fange dig, da jeg er blandt stifterne af foreningen for Kombi-ramte i Silkeborg. Nu erfarer 
vi, at linieføringen gennem Silkeborg mere eller mindre ligger fast. Vi ønsker derfor at få foretræde for 
Trafikudvalget. 
  
Ligesom resten af Silkeborg og omegn, så er vi modstander af Kombilinien, men vores foretræde er ikke for 
at kæmpe denne kamp. Derimod ønsker vi, at komme i dialog med bl.a. trafikudvalget omkring mulighederne 
ved Kombilinien, således at vi sikrer en så optimal linieføring som man nu kan, når den drøner igennem folks 
baghaver. Det er vigtigt for os at understrege, at vi ønsker at indgå i en konstruktiv dialog omkring 
mulighederne og I vil også møde en forberedt forening, så vil byde konstruktivt ind på mulighederne. 
  
Hvornår tror du vi har mulighed for, at få et foretræde for trafikudvalget? 
  
De bedste hilsner 
  
Frank Borch-Olsen 
Foreningen for Kombi-ramte. 
  

 


